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Zápis ze 7. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec  

konaného dne 5. 9. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renáta Balašová, Jan Bartoš, Ing. František Příhoda, 

Bc. Martin Trita, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

Omluven: Ing. Jiří Veselka, MBA, Ing. Mgr. Jan Kubeš 

Nepřítomen: Václav Balšánek 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová, 

Jana Nalezencová, DiS.  

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 7. zasedání výboru v roce 

2023. Doplnil, že se z účasti na jednání omluvil Ing. Jiří Veselka, MBA, a Ing. Mgr. Jan Kubeš. 

Poté konstatoval, že je přítomno 8 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané zastupitelstvu města:  

 2.1 Odvolání a volba člena Výboru pro sport Ing. Jakub Vytiska 

 2.4 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Zajištění provozu 

koupaliště Sluníčko“ 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.3 Vyhlášení programu 6.3 dílčího Sportovního 

fondu v rámci Dotačního fondu statutárního 

města Liberec pro rok 2023 (energie) 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.4 Zpráva o využití dotací ze Sportovního fondu 

za rok 2022 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Zpráva o činnosti areálu Městského stadionu Liberec 

za I. pololetí 2023 

Mgr. Petr Židek, MPA 

4.  Podklady k hodnocení podaných žádostí do 

Sportovního fondu – 2. kolo programu 6.1 

pravidelná sportovní činnost dětí a mládeže 

Mgr. Petr Židek, MPA 

5.  Informace o připravovaném návrhu pravidel pro 

poskytování finančních darů za úspěšnou 

reprezentaci města 

Mgr. Petr Židek, MPA 

6.  Prezentace sportovních klubů zástupci klubů 

7.  Různé  
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Ing. Vytiska shrnul obsah předloženého programu. Připomínky nikdo nevznesl, následně bylo 

o programu hlasováno. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 8 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Materiály předkládané zastupitelstvu města 

2.1 Odvolání a volba člena Výboru pro sport 

K materiálu nebyly vzneseny žádné dotazy a připomínky. 

 

2.2 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu 

„Zajištění provozu koupaliště Sluníčko“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Dotace na provoz koupaliště je 

poskytována každoročně, pro letošní rok činí schválená částka v rozpočtu 250 000 Kč. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8  8 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2.3 Vyhlášení programu 6.3 dílčího Sportovního fondu v rámci Dotačního fondu 

statutárního města Liberec pro rok 2023 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Na červnovém zasedání výboru byl 

předložen a projednán návrh na vyhlášení tohoto programu. Poté byly zapracovány připomínky 

členů výboru, týkající se úpravy účelu podpory, a to u meziročního navýšení energií a nájemného 

o 40%.  

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8  8 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2.4  Zpráva o využití dotací ze Sportovního fondu za rok 2022 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 
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Hlasování č. 4 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8  8 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

3. Zpráva o činnosti areálu Městského stadionu Liberec za I. pololetí 2023 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Doplnil, že zpráva o činnosti areálu je 

předkládána radě města pravidelně, v souladu s Koncesní smlouvou. Obsahuje údaje o výkazu 

zisků a ztrát, přehled akcí, počty návštěvníků, využití hodin veřejné služby a potvrzení o jejich 

využití. Zpracovatelem podkladů ke zprávě o činnosti je SFM. 

 

4. Podklady k hodnocení podaných žádostí do Sportovního fondu – 2. kolo programu 6.1 

pravidelná sportovní činnost dětí a mládeže 

J. Nalezencová, DiS., doplnila, že žádosti o dotaci ve 2. kole podali žadatelé, kteří byli v 1. kole 

vyřazeni z důvodu nesplnění stanovených podmínek, dále žadatelé, kteří v 1. kole žádost 

nepodali (5 žadatelů). Jeden žadatel požádal v obou kolech, kdy ve druhém kole bylo požádáno 

o poskytnutí dotace na nové členy (14 dětí). 

 

5. Informace o připravovaném návrhu pravidel pro poskytování finančních darů za 

úspěšnou reprezentaci města 

Mgr. Židek, MPA, vysvětlil, že by se jednalo o podporu neprofesionálních sportovců za 

dosažená medailová umístění na oficiálních MČR, ME, MS, a to od juniorské kategorie 17 let 

a výše. Ve spolupráci s odborem majetkové správy a sportu je prováděna rešerše, jednak ve 

vztahu k výši možných částek a dále ve vztahu, kolika jednotlivců či týmu se může odměna 

týkat. Z těchto údajů pak bude sestaven finanční požadavek do rozpočtu. Za nejschůdnější cestu 

považuje poskytnutí odměny sportovcům prostřednictvím finančního daru. Konstatoval, že 

poskytování daru nad 20 000 Kč je v kompetenci zastupitelstva města. Dvakrát ročně by byli 

úspěšní sportovci oceňováni. Nebrání se ani ocenění sportovců v dětských kategoriích formou 

drobného věcného daru. 

Ing. Schejbal doplnil, že poskytnutí daru u nezletilého sportovce bude řešeno se zákonným 

zástupcem, způsob poskytnutí daru u týmů bude ještě diskutováno. 

Následovala diskuze k tématu poskytování darů za reprezentaci města. Diskutováno bylo 

nastavení buď pevných pravidel, nebo posuzovat poskytnutí daru individuálně, dále určení 

věkové hranice nebo kategorie, stanovení podmínky výběru olympijských sportů nebo všech 

sportů, dále stanovení podmínek týkajících se trvalého pobytu na území města, reprezentace 

města a registrace sportovního klubu v Liberci.  

Na závěr diskuze byl pan náměstek Mgr. Židek, MPA, požádán o přípravu pravidel pro 

poskytování darů za úspěšnou reprezentaci města. První ročník poskytování darů za medailová 

umístění bude rokem pilotním, a poté budou případně pravidla upravena.   
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6. Různé 

Ing. Vytiska avizoval zpracování a předložení písemné „Informace o činnosti Výboru pro sport 

Zastupitelstva města Liberec za I. pololetí 2023“ na 8. zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 27. 9. 2023. 

Členové Výboru pro sport se shodli na změně termínu zasedání v měsících září a říjnu 2023: 

podělí: 25. 9. 2023 od 16:00 hodin. 

úterý:  24. 10. 2023 od 15:15 hodin. 

 

7. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byl přizván zástupce spolku FC Slovan Liberec - mládež, spolek Mgr. Milan 

Šimoníček, ředitel akademie.  

V rámci prezentace zmínil 2 hlavní cíle klubu - sociální a výchovu profesionálních sportovců. 

V mládežnické kategorii mají 380 dětí, 37 trenérů a 10 specialistů, o chod akademie se stará přes 

50 lidí na plný a někteří na částečný úvazek, zavedena byla pozice videoanalytika. Následně 

stručně popsal jednotlivé věkové kategorie spolku. Dále hovořil o rozvojové koncepci dětí, 

o metodice odborníků pro fotbalovou mládež, herní koncepci, představil projekty brankařské 

akademie a fotbalové školičky. Zmínil též způsob výběru dětí se zaměřením na kvalitu 

a následně konstatoval, že jsou nejmenším regionem z pohledu registrovaných fotbalistů.  

Poté hovořil o využívaných sportovištích a prostorech – areál Letka, hřiště U Nisy, Sport Park 

Liberec, hřiště ve Vesci, ZŠ Barvířská, která je zároveň partnerskou školou a ve které se objevily 

určité problémy, využíván je též internát v Jablonecké ulici pro mimoliberecké hráče. 

Vyjmenoval též dosažené úspěchy a umístění v mládežnických kategoriích. Pro klub je 

podstatné, kolik hráčů dokáží vyprodukovat do seniorské kategorie. Na závěr uvedl, že o hráče 

Slovanu Liberec je zájem ze strany velkých klubů v rámci České republiky. 

Následně Mgr. Šimoníček odpovídal na dotazy položené členy výboru, týkající se celkového 

počtu dětí členské základny, problematiky spojení tříd „fotbalových a nefotbalových žáků“ na 

ZŠ Barvířská, rozpočtu klubu a úspěšnosti udržení dětí v libereckém klubu. 

Poté Ing. Vytiska poděkoval Mgr. Šimoníčkovi za účast a provedení prezentace. 

 

Další podněty ani připomínky nebyly vzneseny, jednání bylo ukončeno v 17.15 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v pondělí, dne 25. 9. 2023, 

od 16:00 hodin v zasedací místnosti č. 202, II. patře budovy historické radnice. 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 6. 9. 2023. 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r.  

předseda Výboru pro sport   

 


